
 J.V.Veski nimelise Maarja Magdaleena Põhikooli hoolekogu koosoleku protokoll 
 Algus 18:00  15.09 2022 

 Lõpp 20:30 

 Maarja-Magdaleena lasteaia saal 

 Koosolekut juhatas:  Silver Urbas 

 Protokollis:  Mart Kallaste 

 Osalesid  : 
 Kristiina Raja (direktor) 

 Silver Urbas  (lastevanemate esindaja) 

 Kairi Mansberg (  MTÜ Maarja-Magdaleena Hariduselu esindaja,  lapsevanem  ) 

 Mart Kallaste (Väikese Müü rühma esindaja) 

 Piret Haossar (lapsevanemate esindaja) 

 Endo Haossar (vilistlaste esindaja) 

 Vahur Poolak (Tartu valla esindaja) 

 Aneka Poolak (lasteaia töötajate esindaja) 

 Anne-Liis Simo (Muumipere rühma esindaja) 

 Kirsti Kadaja-Prodanets (õppealajuhataja, õpetajate esindaja) 

 Puudusid: 
 Kaarel Kristofer Kerge (õpilaste esindaja) 

 Päevakord 
 1.  Staadionimajakese lammutamise talgute korraldamine. 1.10.2022 11.00 
 2.  Autasustamispoodiumi ideede kogumine. LGT-metall 
 3.  2021-2022 õppeaasta kokkuvõte. Arenguvestluste kokkuvõte, tulemused ja 

 järeldused. 
 4.  Nõusoleku andmine toidukulu päevamaksumuse tõstmiseks. 
 5.  Lastevanemate koosoleku teemad ja läbiviimine. 
 6.  Uue õppekava arutelu, loovtööde ja referaatide hindamine, arengukava 

 eesmärkide täitmine, 
 7.  Hoolekogu poolt korraldatavad üritused käesoleval õppeaastal – 

 kergejõustikupäev. 
 8.  Jooksvad küsimused 

 Protokoll 
 1.  Arutleti staadionil asuva hoone lammutamisega seonduvat. Suve jooksul on 

 eeldused loodud lammutamiseks. Valla poolt on konteinerid. Oluline, et kogu 
 sodi saaks korraga kõrvaldatud. Konteiner vaja nii puidu, eterniidi, tõrvapapi ja 
 muu sodi jaoks.  Lepiti kokku talgupäev 01. oktoobril  kell 11:00 
 Lisaks toodi välja: 

 ●  Kooli ümbruses mujal samuti sodi, mille võiks talgu raames koristada. 



 ●  Staadioni ümbritsev hekk ja võsa näeb armetu välja. 

 2.  Kegejõustikuvõistlust lubas sponsoreerida LGT metall 
 autasustamispoodiumiga kooli staadionil. Leiti, et metallpoodium peaks olema 
 piisavalt raske ja väliskeskkonda sobivastast materjalist ja sobiva 
 viimistlusega (näiteks roostevabast terasest). Disaini ja valmistamise osas 
 suhtlevad Mart ja Silver LGT metalliga. 

 3.  Õppealajuhataja tegi kokkuvõtte arenguvestlustest. Direktor tegi ülevaate 
 2021/2022 õppeaastaks seatud eesmärkide täitmisest. Direktor tegi ülevaate 
 2022 aasta lõpetajate eksamitulemustest 

 4.  Hoolekogu andis nõusoleku toidukulu päevamaksumuse tõstmiseks. 
 5.  Direktor tegi ülevaate tulevase lastevanemate koosoleku teemadest. 
 6.  Arutleti õppekava üle. Tehti mitmeid ettepanekuid.  Direktor tutvub 

 ettepanekutega, teeb vajadusel muudatused ja saadab muudetud 
 õppekava hoolekogule uuesti ülevaatamiseks ja heakskiitmiseks. 

 7.  Otsustati, et hoolekogu korraldab kevadel sarnaselt möödunud 
 kevadega lastele kergejõustikuvõistluse. Mart on nõus olema 
 peakorraldaja. 
 Pakuti välja, et hoolekogu võiks midagi ka õpetajatele korraldada. 
 Avatud uste päev. hoolekogu pakkus välja abi 

 8.  Kohapeal arutatud küsimused 
 ●  Huviringid 

 Parkuur olemas kuid vähene huvi. Ringil peaks olema igapäevase 
 tegevusele lisaks väljund võistluste või muu ürituste näol. 
 Kergejõustiku või pallimängude trenn Maarjasse. Äkki koostöös Tartu 
 valla spordikooliga. 
 Algklasside lapsi rohkem suunata ja tekitada harjumust, et ringe 
 pooleli ei jäetaks. 


